



# 代提货及送货服务

**¥139 起**

Minimum charge ¥139

您还在为自助提货烦恼么？我们提供完整的提送货服务。只需支付合理费用，就能把您想要购买的货品提取并且送货回家。

详情请咨询宜家工作人员或与我们的宜家中国客服中心联系。联系电话：400-800-2345

**Picking with delivery service**



## 代提货及送货服务

选择此服务可以为您节约时间和精力。您可以不用担心货物在商场的哪个位置，不用担心如何装车，搬上楼，可以随心所欲的购买您所需要的产品，我们可以为您将所购物品很快提取并且送回家。您只需记录您所需要的产品，后续建立订单、提货、送货，宜家员工会为您办理。提送货服务的收费由提取货物和送货两部分价格组成。关于提取货物服务费用，请参考以下收费表。关于送货服务收费，请参考宜家送货服务收费标准的沟通。更多信息请咨询宜家工作人员。

代提货服务收费标准:	送货服务收费标准:
¥60/单	¥79起

代提货服务内容说明：

1. 此服务需与送货服务一并购买，服务价格不包含送货费及安装费；
2. 代提货服务的货品仅限家具，不包括家居用品，易碎品，植物，裁剪的布料，及特价商品；
3. 此服务不做产品的库存承诺，缺货发生时将做退换货处理；
4. 提货单上的商品价格以店内当日销售价格为准。
5. 提货费收取后，已发生提货行为的将不退还此费用。

## Picking with delivery service

Choosing to take advantage of this additional service will save you time and energy. You can buy as much as you want without worrying about locating, lifting and loading your furniture. And you can relax knowing that it will all be delivered quickly to your home or office. Once you have chosen your furniture products, simply make a list of the items you want and place an order with an IKEA co-worker. The co-worker will guide you through the process and arrange to have your furniture picked and delivered.

Picking service charge rate	Delivery service charge rate
¥60/order	¥79

**Note:**

1. Separated picking service is not available, Delivery and assembly service fee are not included in picking service fee.
2. Picking with delivery service only for furniture, excluding Making Hall products, fragile plants, sewing fabric and bargain corner items.
3. Products with picking service are not guaranteed in stock. Customers could go for Exchange and Returns process if products on picking-list are out of stock.
4. The products price on picking-list is the same as in store price as when the list is generated.
5. The service charged is not refundable if the picking task is already executed.

## **宜家家居 北京四元桥商场**

地址: 北京市朝阳区阜通东大街59号

邮编: 100102

客服热线: 400-800-2345

商场营业时间: 9:30 - 22:00

餐厅营业时间: 9:00 - 21:00

## **IKEA Beijing Siyuanqiao Store**

Address: No.59, Futong Eastern street, Chaoyang district, Beijing.

Zip code: 100102

Free call: 400-800-2345

Store opening hours: 9:30 - 22:00

Restaurant opening hours: 9:00 - 21:00

## **宜家家居 北京西红门商场**

地址: 北京市大兴区欣宁街15号院2号楼

邮编: 100162

客服热线: 400-800-2345

商场营业时间: 10:00 - 22:00

餐厅营业时间: 9:30 - 21:00

## **IKEA Beijing Xihongmen Store**

Address: Building 2, No.15 Xinning street, Daxing district, Beijing.

Zip code: 100162

Free call: 400-800-2345

Store opening hours: 10:00 - 22:00

Restaurant opening hours: 9:30 - 21:00

